Press release



رئيس تنفيذي جديد لـ Ooredoo فلسطين

الدوحة، قطر، 15 مايو 2023: أعلنت Ooredoo (ش.م.ق.ع)، ورمز تداولها ORDS عن تعيين الدكتور/ سامر فارس رئيساً تنفيذياً جديداً لـ Ooredoo فلسطين، اعتبارا من 15 مايو 2023، خلفاً للدكتور/ ضرغام مرعي.

وينضم الدكتور/ سامر إلى Ooredoo فلسطين، بعد أن عمل مؤخراً رئيساً للشؤون القانونية والتنظيمية في Ooredoo الجزائر، وهو يتمتع بخبرة واسعة تمتد لأكثر من 15 عاماً في قطاع الاتصالات وتولى العديد من المناصب القيادية داخل مجموعة Ooredoo. وقد شغل سابقاً منصب مدير الشؤون القانونية والتنظيمية في دائرة الشؤون القانونية والتنظيمية في مجموعة Ooredoo، وكان المستشار العام لـ Ooredoo فلسطين قبل ذلك. وهو حاصل على درجة الدكتوراه في القانون من جامعة جنت في بلجيكا.

ويخلف الدكتور/ سامر فارس الرئيس التنفيذي السابق لـ Ooredoo فلسطين، الدكتور/ ضرغام مرعي، الذي قاد بنجاح استراتيجية الشركة ونموها منذ 2013. وتحت قيادته، حققت Ooredoo فلسطين نمواً قوياً في الحصة السوقية، وقاعدة المشتركين، والإيرادات، والأرباح قبل اقتطاع الفائدة والضريبة والاستهلاك وإطفاء الدين، وصافي الأرباح عاماً تلو الآخر. كما أشرف الدكتور/ مرعي على إطلاق الخدمات التجارية للشركة بنجاح في قطاع غزة، وإطلاق خدمات الجيل الثالث للجوال 3G بنجاح في الضفة الغربية. ومع إسهامه في العديد من الإنجازات على مدار العام، فقد أرسى الدكتور/ ضرغام أسساً متينة للنجاح في المستقبل.

وبهذه المناسبة، قال السيد/ عزيز العثمان فخرو، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لمجموعة Ooredoo: "بالنيابة عن المجموعة بأكملها، أود أن أهنئ الدكتور / سامر فارس على تعيينه رئيساً تنفيذياً لـOoredoo فلسطين. يتمتع الدكتور سامر بخبرة



كبيرة وسجل حافل من النجاحات، ونحن متحمسون لرؤيته يقود Ooredoo فلسطين إلى آفاق جديدة. كما أود أن أغتنم هذه الفرصة لأشكر الدكتور ضرغام مرعي على قيادته المتميزة ومساهماته الكبيرة خلال فترة عمله. إذ ساعد من خلال رؤيته وتفانيه وجهوده في تحويل Ooredoo فلسطين إلى شركة ناجحة كما هي اليوم. أتمنى له التوفيق والنجاح في مشواره المستقبلي".

وبالنيابة عن مجلس الإدارة، تهنئ Ooredoo الدكتور/ سامر فارس على تعيينه في المنصب الجديد، وتشكر الرئيس التنفيذي السابق لـOoredoo فلسطين، الدكتور/ ضرغام مرعي على إسهاماته وجهوده خلال السنوات الماضية، متمنية لهما النجاح والتوفيق في المستقبل.

-انتھی-

Ooredoo Group Appoints New Palestine CEO

Doha, Qatar, 15 May 2023: Ooredoo Q.P.S.C. ("Ooredoo") - Ticker ORDS - has announced the appointment of Dr. Samer Fares as the new Chief Executive Officer of Ooredoo Palestine, effective 15 May 2023, succeeding Dr. Durgham Maraee.

Dr. Samer moves to Ooredoo Palestine from his most recent role as Chief Legal and Regulatory Officer at Ooredoo Algeria, bringing to his new position over 15 years of experience in the telecoms industry and in several leadership roles within the Group. Previously, he was Legal and Regulatory Director at Ooredoo Group's Legal and Regulatory Department and was General Counsel of Ooredoo Palestine before that. He holds a PhD in Law from Ghent University in Belgium.

Dr. Samer Fares succeeds former Ooredoo Palestine CEO, Dr. Durgham Maraee, who successfully drove the company's strategy and growth since 2013. Under his leadership, Ooredoo Palestine delivered strong growth in market share, subscriber base, revenue, EBITDA and net profit year after year. Dr. Maraee also oversaw the successful launch of the company's commercial services in the Gaza Strip, as well as its highly successful launch of 3G services in the West Bank. With many achievements throughout the year, he has laid solid groundwork for future success.

Aziz Aluthman Fakhroo, Managing Director and Group CEO at Ooredoo Group, said: "On behalf of the entire Group, I would like to congratulate Dr. Samer Fares on his appointment as CEO of Ooredoo Palestine. Dr. Samer brings a wealth of experience and a proven track record of success to the role, and we are excited to see him lead Ooredoo Palestine to new heights. I would also like to take this opportunity to thank Dr. Durgham Maraee for his outstanding leadership and contributions to the company during his tenure. His dedication, hard work, and vision have been instrumental in shaping Ooredoo



Palestine into the successful company it is today. I wish him the best of luck in his future endeavors."

On behalf of the Board of Directors, Ooredoo congratulates Dr. Samer Fares on his new appointment and thanks former Ooredoo Palestine CEO Durgham Maraee for his excellent service in the past years, wishing them both great success in the future.

-ENDS-